
SPØRGSMÅL NR. S 2012
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Justitsministeren

Dato: 10. august 2011

Stillet af: Karina Lorentzen Dehnhardt (SF)

Mener ministeren, at det er i orden, at der spørges til straffeattester i 

forbindelse med boligudlejning, eller vil han gøre noget for at indskrænke 

brugen af dem til deres oprindelige formål?

(Spm. nr. S 2012).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 10. august 2011

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på sfkalo@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk.


